

## APPENDIX C Application for Space and Participation Contract

### Conditions for Participation

The Secretary of State for External Affairs upon acceptance of this application (which acceptance is subject to the conditions of participation 1 to 5 and "Other Conditions" A to L) agrees to the following in connection with the allocated space mentioned below.

1. To provide overall project management, to ensure a complete professional exhibition service including design, fabrication, on site construction, unpacking and placement of applicant's materials, hookup of demonstration equipment, repacking of equipment (using applicant's own materials), janitorial and guard services, single phase power, water and furniture. For the account of the participating company the Department can arrange to provide special services such as: Bases, excavations, electrical wiring other than single phase, lighting, beyond the original design, air and water service, exhaust systems, assembly of applicant's equipment, machines or products, heavy lifting appliances or specialized labour.
2. To provide marketing counsel at the exhibition.
3. To provide a co-ordinated publicity program for the Canadian Industry participation at the exhibition.
4. After completion of the trade fair and provided the applicant has fulfilled the conditions of this participation agreement, the Department will upon receipt of the applicant's invoice and satisfactory evidence (e.g. copies of paid return freight bills) refund the applicant an amount equal to the return shipping cost up to a maximum of \$5,000 for unsold products, from the trade fair site to the company plant in Canada subject to:
  - a) conditions and inclusions shown elsewhere in this agreement
  - b) the products being previously shipped for the specific purpose of exhibiting at the above described fair
  - c) the refund being based on the value of shipping by land/sea conveyance only
  - d) exclusion of insurance, duties, or customs documentation costs
  - e) applicant's invoice received by the Department within 90 days following the closing of the exhibition.
5. To refund the full amount of Deposit (See Applicant's condition #1) following the termination of the above trade fair, providing the applicant has satisfactorily fulfilled all the conditions of this contract.

THE APPLICANT identified above and his appointed representative accepts the conditions of participation AND AGREES TO THE FOLLOWING: (conditions 1 to 12 and "Other Conditions" A to L inclusive).

## ANNEXE C Demande d'espace et contrat de participation

### Conditions de participation

Lorsqu'il aura autorisé la présente demande (autorisation assujettie aux conditions de participation 1 à 5 et aux "autres conditions" A à L), le secrétaire d'État aux Affaires extérieures s'engage à satisfaire aux conditions suivantes en ce qui a trait à l'espace attribué ci-dessous.

1. Fournir la gestion globale nécessaire à un service complet et professionnel d'exposition, y compris le design et la fabrication, la construction sur place, le déballage et la mise en place des articles fournis par le requérant, l'affichage du matériel explicatif, le réemballage du matériel de l'exposant (en utilisant le matériel du requérant), les services d'entretien et de surveillance, le courant électrique monophasé, l'eau et le mobilier. Pour le compte du participant, le Ministère peut fournir des services spéciaux comprenant notamment fondations, excavations, pose de fils électriques (non monophasés), éclairage autre que le système initial, systèmes d'aération et de canalisation, systèmes d'évacuation, assemblage du matériel, machines ou produits du requérant, appareils de levage de machinerie lourde ou main-d'oeuvre spécialisée.
2. Fournir les services professionnels de conseillers en commercialisation durant l'exposition.
3. Fournir un programme publicitaire coordonné pour promouvoir la participation de l'industrie canadienne à l'exposition.
4. Après la foire commerciale, et sous réserve que le requérant ait respecté les conditions de ce contrat de participation, le Ministère, sur réception de la facture et des pièces justificatives satisfaisantes du requérant (par exemple, une copie du récépissé de fret pour le retour), versera au requérant un montant égal aux frais de transport, pour le retour des marchandises non vendues, jusqu'à un maximum de 5 000 \$, du site de la foire à l'usine de la société au Canada, sous certaines réserves:
  - a) les conditions et les inclusions qui apparaissent ailleurs dans ce contrat ont été respectées;
  - b) les produits ou le matériel ont été envoyés auparavant expressément dans le but de les exposer à la foire commerciale décrite ci-dessus;
  - c) le remboursement a été calculé sur la valeur du fret par voie terrestre et maritime seulement;
  - d) ont été exclus frais d'assurance, droits de douane et frais rattachés aux documents douaniers;
  - e) la facture du requérant parviendra au Ministère dans les 90 jours suivant la fermeture de l'exposition.